
   

 

Bestyrelsesmøde afd. 63 
11. september, kl 19, hos Bruno Hyldahl 

 

Afbud: Ingen 
 

1. Jubilæumsarrangement 13. okt, 11-14 

- Vi snakkede om, at få fat i nogle malebøger og slik til børnene 

- Sarah sørger for, at få tilgang til musikanlægget 

- Vi vil evt lave et diashow med billeder 

- Vi mødes kl 10 i sognegården for at forberede. Alle regner med, at kunne deltage. 

 

2. Repræsentantskabet 

- Da Sarah ikke har tid, blev vi enige om at Alex forbliver vores repræsentant til 

repræsentantskabsmøderne 

 

3. Forskelligt 

- Ved Jernbanen: lys over vasken – hvornår bliver det lavet? Da det hører under garantien 

og Christian fra hovedkontoret er sat på sagen 

- Tranekær: Håndtag udvendig på terrassedøre – hvornår? 

- Hele afdelingen: Waoo Fibernet, Eniig (Bredbånd Nord) – Det er installeret på Ved 

Jernbanen, men ikke på Tranekær eller Kildevej? 

- Langtidsbudget: Der blev foreslået at få et møde omkring langtidsbudgettet, engang 

efter næste forårsgennemgang. Tilbuddet takker vi gerne ja til. 

- Coop-kortet i minus? Hvordan kan det være? 

 

4. Næste møde 

- 16.1. 2019 kl 19, hos Kaj Winther 


